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Przebieg XXXIV  sesji Rady Miasta Luboń, 
15  lipca 2021r. o godz. 17.00 

w trybie hybrydowym 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Mieście Luboń w roku szkolnym 2021/2022. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 

2021 rok. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2021-2036. 
6. Stanowisko NR WO.0007.1.1.2021 Rady Miasta Luboń, z dnia 15 lipca 2021r. w sprawie 

inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym. 
7. Sprawozdania kwartalne Komisji z bieżących prac (kwiecień, maj, czerwiec). 
8. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
9. Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Przyjęcie protokołu sesji nr XXXIII/2021. 
12. Zakończenie obrad. 

/zał nr 1/ – Porządek obrad. 
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Przebieg obrad 

Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa Zygmanowska przywitała wszystkich radnych i 
otworzyła XXXIV sesję Rady Miasta Luboń zwołaną na dzień 15 lipca  2021r. na godz. 17.00, w 
trybie hybrydowym.  

W sesji uczestniczyli również burmistrz Małgorzata Machalska, wiceburmistrz  Dorota Franek, 
wiceburmistrz Michał Popławski, Skarbnik Miasta Mirosław Stromczyński, Sekretarz Miasta Janusz 
Piasecki, mecenas Przemysław Czaczyk, informatycy Marcin Godzich i Maciej Giertuga oraz 
pracownik biura rady Dominika Kędziora,  która protokołowała przebieg obrad. 

Wszystkich serdecznie powitała. 

Na sali sesyjnej przebywało 5 osób, które wykonywały czynności służbowe. Pozostałe osoby brały 
udział w sesji za pomocą łączy internetowych, przebywając w domu lub oddzielnych 
pomieszczeniach urzędu miasta. 

W celu stwierdzenia kworum poprosiła radnych o osobiste potwierdzenia obecności. 

1 Anna Bernaciak obecna 

2 Łukasz Budzyński obecny 

3 Katarzyna Ekwińska obecna 

4 Hieronim Gawelski obecny 

5 Piotr Izydorski obecny 

6 Iwona Kaczmarek obecna 

7 Magdalena Kleczewska obecna 

8 Paweł Krzyżostaniak obecny 

9 Beata Łakomy obecna 

10 Monika Nawrot obecna 

11 Małgorzata Nyćkowiak obecna 

12 Andrzej Okupniak obecny 

13 Marek Samulczyk obecny 

14 Michał Szwacki obecny 

15 Bogdan Tarasiewicz obecny 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol obecna 

17 Artur Wiśniewski obecny 

18 Paweł Wolniewicz obecny 

19 Magdalena Wożniak obecna 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak obecna 

21 Teresa Zygmanowska obecna 

 
Obecnych 21 radnych (kworum), obrady prawomocne. 
 
 
 
Zgodnie z zawiadomieniem o zwołanej sesji, do 14 lipca 2021r. godz.13-tej  radni mogli zgłaszać 
uwagi i wnioski do porządku obrad. Żaden wniosek i uwaga nie została zgłoszona.   
Zatem Przewodnicząca Rady, Teresa  Zygmanowska zaproponowała rozszerzenie porządku obrad  
o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie od 
Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa przez Miasto Luboń nieruchomości gruntowej stanowiącej 
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działkę nr 7, położoną w Luboniu, przy ul. Nowiny. Projekt ten  zaproponowała rozpatrzeć  w p. 6-
tym,  następne punkty przesunęły  się o 1, zakończenie obrad w punkcie 13-tym. 
 
Głosowanie za przyjęciem zmian w porządku obrad.: 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Wożniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem zmian w porządku obrad głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   
wstrzymało się od głosu 0 radnych. Zmiany w porządku obrad  zostały przyjęte jednogłośnie. 
/zał nr 2/-Głosowanie w sprawie przyjęcia zmian w porządku obrad. 
 
 
Dalej Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie w sprawie 
przyjęcia porządku obrad po zmianach. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 
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12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Wożniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od 
głosu 0 radnych. Porządek  obrad  został przyjęty jednogłośnie. 

 

/zał nr 3/ – Porządek obrad po zmianach/. Dodano pkt 6. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Mieście Luboń w roku szkolnym 2021/2022. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 

2021 rok. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2021-2036. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie od Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa przez Miasto Luboń nieruchomości gruntowej stanowiącej 
działkę nr 7, położoną w Luboniu, przy ul. Nowiny. 

7. Stanowisko NR WO.0007.1.1.2021 Rady Miasta Luboń, z dnia 15 lipca 2021r. w sprawie 
inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym. 

8. Sprawozdania kwartalne Komisji z bieżących prac (kwiecień, maj, czerwiec). 
9. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
10. Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Przyjęcie protokołu sesji nr XXXIII/2021. 
13. Zakończenie obrad. 
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Dalej Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa Zygmanowska  poinformowała radnych, 
że 5 lipca zmarł św. P. Stefan Krukowski radny IV i V kadencji  Rady Miasta. Bardzo 
poprosiła wszystkich uczestniczących w sesji o uczczenie pamięci  Stefana Krukowskiego 
chwilą ciszy.  
 
Nastąpiła 5.minutowa cisza. 
 
 
Ad. 2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców.  
W zawiadomieniu o sesji również została umieszczona informacja do mieszkańców, 
którzy w tym punkcie mogli zabrać głos telefonicznie dzwoniąc pod podany  
w zawiadomieniu  (nr telefonu 699-714-666). 
 
Nie było zgłoszenia. 
 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście 
Luboń w roku szkolnym 2021/2022 przedstawiła Zastępca Burmistrza, Dorota Franek.: 

Zgodnie z zapisem ustawy Prawo oświatowe średnią cenę jednostki paliwa 
w gminie określa na każdy rok szkolny rada gminy w drodze uchwały. 
Zaproponowane w uchwale wysokości cen poszczególnych paliw przyjęto na 
podstawie danych o średniej cenie paliw za miesiąc czerwiec 2021 r. 
opublikowanych na portalu e-petrol.pl. 
Mając na uwadze powyższe, konieczne było podjęcie uchwały w sprawie 
średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Luboń w roku szkolnym 2021/2022. 

 

Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Budżetu i Finansów, Sfery Społecznej, 
Organizacyjno-Prawna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusji nie było. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie nad 
przyjęciem uchwały. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 
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15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Wożniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/zał nr 4/ - UCHWAŁA NR XXXIV/269/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 15 lipca 2021 r. w 
sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Luboń 
w roku szkolnym 2021/2022. 
 
/zał nr 5/ - Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2021 rok 
wraz z autopoprawkami przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński: 

Dochody budżetu zwiększono o kwotę 354.246,03 zł do kwoty 162.937.157,08 zł. 
Wydatki budżetu zwiększono o kwotę 354.246,03 zł do kwoty 175.113.156,05 zł. 
 
Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Budżetu i Finansów, Komunalna, 
Organizacyjno-Prawna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusja.: 

Radny Marek Samulczyk na Komisji Komunalnej poruszył sprawę 450 tys. zł na remont świetlicy 
po byłym przedszkolu i podważył tę kwotę uznając ją za zbyt wysoką. Radny zapytał, jakie środki 
finansowe zostały już na świetlicę wydane i na jaki konkretnie cel?. Gdy był konstruowany budżet, 
Burmistrz wiedział na co chce przeznaczyć środki, skąd takie niedoszacowanie?. 

Radny zapytał też, czy w roku 2021 odbędzie się Festiwal?. 

 

Zastępca Burmistrza, Dorota Franek: Wykonano roboty demontażowe polegające na: 
poszerzeniu otworów drzwiowych, montaż nadproży, zamurowanie otworów drzwiowych, 
rozebranie istniejących ścian, skucie płytek na posadzce, skucie płytek na ścianach, kleju i 
nierówności, uzupełnienie tynku, zerwanie wykładzin i kleju, montaż ścian STG, demontaż misek 
ustępowych umywalek, baterii, brodzika, kabiny, demontaż drzwi i ościeżnic, wywóz gruzu i 
utylizacja, demontaż instalacji elektrycznej, lamp, zasilania budynku, wykonanie instalacji 
elektrycznej ewakuacyjnej, wykonanie instalacji wyrównawczej, instalacji Wlz piwnica, instalacji 
Wlz Ip, zasilania do R.G z R.L zewnątrz budynku, montaż rozdzielni głównej parter, wykonanie 
instalacji alarmowej, instalacji komputerowej, wykonanie robót szpachlarskich i malarskich w 
pokojach i korytarzu, wykonanie instalacji wentylacji mechanicznej, dokonano naprawy pieca 
gazowego, naprawiono kanalizację sanitarną, wykonano studnię wraz z montażem w piwnicy. 
Łączna kwota wraz z projektem i nadzorem inspektora nadzoru:  319.058,00zł. Do wykonania 
pozostało:  zabudowa STG (rury), wymiana grzejników oraz rur przyłączeniowych, szpachlowanie i 
malowanie w pomieszczeniach harcówki, wykonanie sufitów podwieszanych, położenie wykładziny 
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i płytek, wylanie masy samopoziomującej, położenie płytek na ścianach w łazienkach, 
szpachlowanie i malowanie ścian w łazienkach, wykonanie instalacji wod-kan, montaż umywalek, 
geberitów wraz z obudową płytą gipsową, założenie baterii, pisuarów, kupno i założenie drzwi 
wewnętrznych, demontaż okien w łazienkach i zamurowanie otworów, demontaż okna w 
pomieszczeniu świetlicy, montaż okna plus szpros, montaż drzwi wewnętrznych aluminiowych, 
wymiana drzwi zewnętrznych wejściowych, zasilanie elektryczne wentylatorów, montaż nadproży 
dla zamontowania drzwi zewnętrznych, montaż opraw elektrycznych oraz włączników i gniazd, 
wzmocnienie belki podtrzymującej strop na parterze. Zastępca Burmistrza, Dorota Franek kończąc 
swoją wypowiedź dodała, że oczywiście można nie zgadzać się z tą inwestycją i uważać, że 
ważniejsza jest budowa dróg, chodników, itd., jednak dla Niej, jako Burmistrza, który zajmuje się 
życiem społecznym tego miasta, działanie tej świetlicy jest bardzo ważne. 

 

W tym miejscu Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska poprosiła zastępcę Burmistrza, 
Michała Popławskiego, żeby powiedział, w jaki sposób poradzi sobie po zdjęciu kwoty 230 tys. zł z 
remontów budynków użyteczności publicznej, którą podarował na świetlicę. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski: Jeśli chodzi o kwotę 230 tys. zł z remontów, to nazwa 
tego zadania odnosi się poniekąd do tego co robi pani burmistrz Dorota Franek, tylko jest po 
prostu w innym zadaniu. Natomiast jeżeli chodzi o te środki, to bodajże dwie sesje temu, zostały 
przekazane między innymi do szkoły na sfinansowanie schodów. Skoro inne jednostki nie 
zgłaszały potrzeby remontów, to zupełnie jednoznacznie oznacza to, że ta kwota powinna być 
przekazana na remont świetlicy. Jeżeli chodzi o remonty i budowę dróg, ze względu na 
oszczędności budżetowe, które mamy po przetargu, na przykład na ulicy Juranda, około miliona 
złotych w stosunku do kosztorysu inwestorskiego, to nie wpłynie to na uszczuplenie, co Burmistrz 
tłumaczył już na Komisji Komunalnej, inwestycji czy ich zaniechania. Obecnie większym 
problemem mogą być ewentualnie pewnego rodzaju problemy natury ludzkiej. Natomiast jeżeli 
chodzi o kwestie finansowe, to dobrze radnym wiadomo, że praktycznie każdy rok budżetowy 
zakończony jest  jakimś niewykonaniem ze względu na to, że mamy nadwyżkę wynikającą z 
korzystnego rozstrzygnięcia przetargu. 

 

Radny Marek Samulczyk wyjaśnił, że nie jest oczywiście przeciwny, żeby taka świetlica powstała, 
tylko przerażają wyjątkowo wysokie koszty z tym remontem związane, bo remont tego budynku 
będzie dorównywał kosztami do przygotowania pomieszczeń po byłym banku na ulicy Sikorskiego, 
o czym radny  mówił już na Komisji Komunalnej. Skala nieporównywalna, a kwoty prawie takie 
same. Dlatego radny zapytał, kto robił kosztorys?. Czy był robiony przetarg?. 

 

Zastępca Burmistrza, Dorota Franek: Były to prace, które nie sięgały jeszcze przetargu i było to 
robione w porozumieniu z panem Pawłem Koniecznym, projektantem. On robił kosztorys. 
Zastępca Burmistrza, Dorota Franek żałowała, że nie zaprosiła członków Komisji Komunalnej 
przed remontem świetlicy i ma świadomość, że był to błąd, ponieważ być może nie byłoby 
powyższych pytań. Trudno obecnie mówić, jak to wyglądało, skoro się nie widziało. Myślano, że 
zmieścimy się w kosztach, ale jak sam pan radny Marek Samulczyk powiedział na poprzedniej 
sesji, po galopujących cenach towarów i usług, nie udało się. Rozglądano się za różnymi innymi 
wykonawcami. Wykonawca jest ten sam, który robił remonty w pomieszczeniach Centrum 
Organizacji Pozarządowych (budynek po byłym banku na ul. Sirorskiego) i wszystkie możliwe 
koszty były cięte. Jak nie trzeba było np. robić wentylacji mechanicznej, to jej nie robiono. Płytki 
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zakładano najtańsze. Nie było żadnej rozrzutności. Istnieje potrzeba stworzenia świetlicy dlatego 
miło słyszeć, że nie są radni przeciwni, bo jest to inwestycja w dzieci.  

Jeśli chodzi o Festiwal, to jest planowany, przeznaczone jest w budżecie 120.000,00 zł, czy 
dojdzie do skutku pokaże czas (niewiadomy czas pandemii). 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie nad 
przyjęciem uchwały z autopoprawkami. 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 
Iwona Kaczmarek wstrzymała się od 
głosu 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 
Beata Łakomy wstrzymała się od 
głosu 

10 
Monika Nawrot  z wstrzymała się od 
głosu 

11 
Małgorzata Nyćkowiak wstrzymała się 
od głosu 

12 Andrzej Okupniak za 

13 
Marek Samulczyk wstrzymał się od 
głosu 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 
Artur Wiśniewski wstrzymał się od 
głosu 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Wożniak za 

20 
Elżbieta Zapłata-Szwedziak wstrzymała 
się od ogłosu 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 7 
radnych. Uchwała została przyjęta. 
 
/zał nr 6/ - UCHWAŁA NR XXXIV/270/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 15 lipca 2021 r. w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2021 rok. 
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/zał nr 7/ - Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 

 
 
Ad.5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na 
lata 2021-2036 wraz z autopoprawkami przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław 
Stromczyński.: 
 
Dokonano zmian w celu dostosowania prognozy do zmian budżetu Miasta na rok 
2021 oraz zmian w wykazie przedsięwzięć wieloletnich. 

 
  
Projekt uchwały opiniowały trzy (3) Komisje Rady: Budżetu i Finansów, Komunalna, 
Organizacyjno-Prawna. Wszystkie wydały opinie pozytywne. 

 

Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie nad 
przyjęciem uchwały z autopoprawkami.: 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 
Iwona Kaczmarek wstrzymała się od 
głosu 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 
Beata Łakomy wstrzymała się od 
głosu 

10 
Monika Nawrot  z wstrzymała się od 
głosu 

11 
Małgorzata Nyćkowiak wstrzymała się 
od głosu 

12 Andrzej Okupniak za 

13 
Marek Samulczyk wstrzymał się od 
głosu 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 
Artur Wiśniewski wstrzymał się od 
głosu 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Wożniak za 

20 
Elżbieta Zapłata-Szwedziak wstrzymała 
się od głosu 

21 Teresa Zygmanowska za 
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Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 7 
radnych. Uchwała została przyjęta. 
 
/zał nr 8/ - UCHWAŁA NR XXXIV/270/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 15 lipca 2021 r. w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na 
lata 2021-2036 
/zał nr 9/ - Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie od Krajowego 
Ośrodka Wsparcia Rolnictwa przez Miasto Luboń nieruchomości gruntowej stanowiącej 
działkę nr 7, położoną w Luboniu, przy ul. Nowiny przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał 
Popławski.: 

Zgodnie z art. 24 ust. 5c ustawy z dnia 19 października 1991r. o gospodarowaniu 
nieruchomościami rolnymi Skarbu Państwa nieruchomości wchodzące w skład Zasobu, 

zajęte pod drogi gminne, […] oraz grunty przeznaczone na te cele w miejscowym 
planie zagospodarowania przestrzennego, […] Krajowy Ośrodek może, w drodze 

umowy, nieodpłatnie przekazać na własność jednostce samorządu terytorialnego. 

Pismem z dnia 4 maja 2021r. Burmistrz Miasta Luboń wystąpił do Krajowego Ośrodka 
Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Poznaniu o nieodpłatne przekazanie działki nr 

7 na rzecz Miasta Luboń. Zgodnie z otrzymanym pismem z KOWR, w celu dalszego 
procedowania nieodpłatnego przekazania, niezbędne jest podjęcie przez Radę Miasta 

Luboń przedmiotowej uchwały. 
 
Projekt uchwały opiniowały dwie (2) Komisje Rady: Sfera Społeczna, Organizacyjno-
Prawna. Obie wydały opinie pozytywne. 
 
Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie nad 
przyjęciem uchwały.: 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 
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16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Wożniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od głosu 0 
radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/zał nr 10/ - UCHWAŁA NR XXXIV/272/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 15 lipca 2021 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie od Krajowego Ośrodka Wsparcia 
Rolnictwa przez Miasto Luboń nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 7, położoną 
w Luboniu, przy ul. Nowiny. 
/zał nr 11/ - Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

 

 
 
 
Ad. 7. Stanowisko NR WO.0007.1.1.2021 Rady Miasta Luboń, z dnia 15 lipca 2021r. w 
sprawie inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym wypracowała Komisja 
Organizacyjno-Prawna Rady Miasta Luboń. 

Stanowisko omówiła i przedstawiła przewodnicząca Komisji Organizacyjno-Prawnej, 
Magdalena Woźniak.: 

Rada Miasta Luboń popiera inicjatywę uczczenia zwycięskiego Powstania Wielkopolskiego 

1918-1919 poprzez ustanowienie 27 grudnia świętem państwowym (jako dzień pracujący). 

Pomysłodawcą inicjatywy jest Wielkopolskie Muzeum Niepodległości w Poznaniu, Instytut 

Pamięci Narodowej Oddział w Poznaniu, Towarzystwo Pamięci Powstania Wielkopolskiego 

1918–1919, Stowarzyszenie Gmin i Powiatów Wielkopolski, Fundacja Zakłady Kórnickie i 

Muzeum Narodowe w Poznaniu. 

Pamięć o zwycięskim Powstaniu Wielkopolskim jest w naszym regionie bardzo żywa. Do 

odpowiedniego uczczenia pamięci wydarzenia przyczynia się Samorząd Województwa 

Wielkopolskiego, który od lat jest organizatorem grudniowych uroczystości rocznicowych 

wybuchu Powstania Wielkopolskiego, które wpłynęło na obecny kształt naszej Ojczyzny. 

Razem z Towarzystwem Pamięci Powstania Wielkopolskiego 1918/1919 - ich 

współorganizatorem oraz wszystkimi zaangażowanymi wielkopolanami dokłada się 

wszelkich starań, aby pamięć o tym chlubnym, zwycięskim zrywie niepodległościowym na 

trwałe zagościła w świadomości jak największej liczby Polaków. Stąd centralne obchody 

odbywają się tradycyjnie 27 grudnia w Poznaniu, a 28 grudnia delegacja z Marszałkiem 

Województwa Wielkopolskiego na czele, od lat spotyka się przy Grobie Nieznanego 

Żołnierza w Warszawie oraz przy mogiłach na Cmentarzu Wojskowym na Powązkach. 

Inicjatorzy akcji ustanowienia święta państwowego, chcą dotrzeć z pozytywnym przesłaniem 

o zwycięstwie nad pruskim zaborcą, które jest historyczną spuścizną wszystkich Polaków, do 

jak najszerszego grona obywateli naszego kraju, wykazując, że ten chwalebny czyn zbrojny 

naszych przodków ma wymiar nie tylko regionalny, ale i ogólnopolski. Powstanie wybuchło 

w momencie, w którym ważyły się losy wielkopolskiej ziemi. Data jego rozpoczęcia nie była 
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wybrana przypadkowo. Poprzedzały ją lata solidnej pracy organicznej, obejmującej 

rolnictwo, gospodarkę, przemysł czy edukację, a także utworzenie zrębów polskiej 

państwowości. Wartość Powstania Wielkopolskiego jest tym większa, że należy ono do 

nielicznych, zwycięskich zrywów niepodległościowych zakończonych spektakularnym 

sukcesem, z którego winniśmy być dumni, jako Naród i które powinno - obok innych 

doniosłych wydarzeń z dziejów Ojczyzny - znaleźć należne mu  miejsce w kalendarzu 

uroczystości państwowych. Jest ono także budującym przykładem uniwersalnych wartości 

takich jak solidarność społeczna i współdziałanie w imię wspólnego dobra. Aby uwypuklić 

jego rolę, od lat obok uroczystości patriotycznych organizowane są, skierowane do 

szerokiego grona odbiorców, różnorodne akcje promocyjno-społeczne oraz wydarzenia 

kulturalne, które wzmacniają przekaz oraz angażują jak najszersze grono społeczeństwa do 

udziału i zapraszają do poszerzenia wiedzy. Do podejmowanych inicjatyw należą także 

realizowane od kilku lat kampanie promocyjne. Dzięki tej długoletniej tradycji uczczenia 

kolejnych rocznic, działania Samorządu Województwa Wielkopolskiego na trwałe wpisały 

się w kalendarz wydarzeń naszego regionu i z roku na rok cieszą się coraz większą 

rozpoznawalnością i zainteresowaniem także poza nim. Podobnie samorządy lokalne są 

inicjatorami różnorodnych, cennych inicjatyw, angażujących swoje społeczności w uczczenie 

kolejnych rocznic zwycięskiego zrywu. Wydarzenia te niejednokrotnie utrwalają pamięć o 

miejscowych bohaterach, czy walkach, a realizowane przedsięwzięcia zwieńczane są 

pozostawianiem trwałych śladów pamięci w postaci, np. pomników lub nadania imienia 

Powstańców Wielkopolskich miejscom czy instytucjom. 

Ustanowienie 27 grudnia świętem państwowym nadałoby Powstaniu Wielkopolskiemu 

należną mu rangę i znaczenie wśród największych zwycięstw w historii Polski, a także 

pozwalałoby na jego uczczenie w należny mu sposób. Jednocześnie, mając na uwadze 

wieloletni wkład Samorządu Województwa Wielkopolskiego oraz samorządów powiatowych 

i gminnych w uczczenie pamięci Powstania Wielkopolskiego 1918-1919 i jego bohaterów, 

wyrażamy nadzieję na kontynuację realizowanych działań, w dotychczasowej formie, żywiąc 

głębokie przekonanie, że zwycięski zryw niepodległościowy współtworzy w szczególny 

sposób regionalną tożsamość i jest nieprzerwanie obecny w świadomości społeczności 

Wielkopolan. Pragniemy kontynuować podejmowane przedsięwzięcia w podzięce 

Powstańcom Wielkopolskim za bezcenny dar stanowiący fundament naszego życia i 

codzienności – dar Wolności, jednocześnie wskazując na jego ogólnopolski wymiar i 

wartość. 

 
Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie nad 
przyjęciem STANOWISKA: 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 
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8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Wożniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem STANOWISKA głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   wstrzymało się od 
głosu 0 radnych. Stanowisko zostało podjęte jednogłośnie. 
 
/zał nr 12/ - STANOWISKO NR WO.0007.1.1.2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 15 lipca 2021 r.  w sprawie inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym. 
 
/zał nr 13/ - Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

 

 
 

Ad.8. Sprawozdania kwartalne Komisji Rady z bieżących prac za okres: kwiecień, maj , 
czerwiec.   
 
/Zał. nr 14/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Komunalnej. 
/Zał. nr 15/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Budżetu i Finansów. 
/Zał. nr 16/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Sfery Społecznej. 
/Zał. nr 17/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Organizacyjno-Prawnej. 
/Zał. nr 18/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Ochrony Środowiska. 
/Zał. nr 19/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Rewizyjnej. 
 
Pytań nie było. 
 

 
Ad.9.  
/Zał. nr 20/ - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 
 
Pytań nie było. 
 
 
Ad. 10.   
/Zał. nr 21/ - Sprawozdanie  Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
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Radny Marek Samulczyk zapytał, czego dotyczyło spotkanie z zastępcą Prezydenta Poznania 
Bartoszem Gussem i włodarzami kilku gmin powiatu poznańskiego dot. spraw związanych z 
Aquanet S.A. organizowanym przez UMP?. 

 

Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska: Spotkanie dotyczyło procedowania nad 
zatwierdzeniem taryf na dostarczanie wody i odbiór ścieków. Mianowicie Aquanet złożył ponowny 
wniosek o zatwierdzenie powyższych taryf.  Do tej pory przy założeniu i realizacji polityki 
zróżnicowanych cen za odbiór ścieków, w zależności od długości, jaką te ścieki musiały 
przebywać drogę w naszych gminach Dopiewo, Suchy Las, Poznań, cena była niższa aniżeli na 
przykład w Kórniku. W chwili obecnej Wody Polskie wymusiły na Aquanecie zastosowanie 
jednolitej stawki za odbiór ścieków. Dlatego możemy spodziewać się podwyższenia tej ceny. W 
związku z tym, iż będzie ona uśredniona dla całej aglomeracji, to należy się zastanowić, jak tę 
kwestię rozwiązać. Niewykluczone, że Aquanet zostanie zobowiązany przez zgromadzenie 
wspólników do podjęcia działań wypracowania kolejnego wniosku taryfowego i procedowania, co i 
przekonywania Wód Polskich, iż zróżnicowanie cen jest w tym przypadku jak najbardziej 
uzasadnione ekonomicznie. Wszystkie informacje o zatwierdzeniu taryf, bądź nie, będą radnym 
przekazywane na bieżąco. Informacje w tej sprawie powinny być na przełomie lipca / sierpnia.    

 
Ad. 11. Wolne głosy i wnioski. 

Radna Magdalena Kleczewska korzystając z okazji, że pani radna Karolina Wilczyńska-Kąkol 
jest byłym już wychowawcą klasy maturalnej, zapytała, jak wypadła pierwsza matura w Luboniu?. 

 

Radna Karolina Wilczyńska-Kąkol odpowiedziała, że powinniśmy być zadowoleni z wyników 
naszych pierwszych maturzystów. Wyniki są wysokie, są pozytywne, także jeżeli chodzi o język 
polski, nasi maturzyści uzyskali sześćdziesiąt cztery procent a średnia kraju to jest pięćdziesiąt 
pięć matematyka sześćdziesiąt dwa procent, kraj to tylko pięćdziesiąt sześć procent tak, że 
jesteśmy ponad kreską. Największym sukcesem jest wynik z języka angielskiego. Jest to liceum 
dwujęzyczne i jak na dwujęzyczne liceum przystało średnia naszej szkoły to jest dziewięćdziesiąt 
siedem procent, a średnia kraju siedemdziesiąt sześć procent. Jesteśmy w dziesiątce najlepszych 
liceów poznańskich także jest to bardzo miła informacja dla wszystkich, państwa radnych, 
włodarzy miasta, nauczycieli szkoły.  

Radni pogratulowali wyników szkole. 

 

Radny Marek Samulczyk: Na ostatniej Komisji Komunalnej mieliśmy informację o 
zaawansowaniu inwestycji rozpoczętych w tym roku. Wiemy, że takiej inwestycji na razie nie ma i 
została podana informacja, że zostaje przełożona na wrzesień. Pytanie radnego dotyczyło 
uchwały, którą Rada Miasta podjęła o tak zwanych środkach niewygasających. Czy do 30.06. te 
środki, które były i powinny być wykorzystane na te cele, zostały wykorzystane?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski: Odpowiedź przekazana została radnym 16 lipca 
2021r., dzień po sesji. 

/Zał. nr 22/ - Realizacja planów wydatków niewygasających. 

 

Radna Monika Nawrot prosiła o wykonanie sieci wodociągowej w ul. Jęczmiennej, kiedy środki 
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niewygasające zostaną do budżetu wprowadzone, a są to bardzo duże środki. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta, Teresa Zygmanowska podała harmonogram planowanych sesji, 
do końca roku 2021. Sesje zaplanowano na: 

1 października (wyjątkowo piątek) 
28 października 
25 listopada 
16 grudnia  
 
Na koniec życzyła przyjemnego, bezpiecznego wypoczynku, radosnych wakacji. 
 

Ad. 12.  Przyjęcie protokołu  sesji nr XXXIII. 

Uwag nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie nad 
przyjęciem protokołu sesji nr XXXIII: 
 

1 Anna Bernaciak za 

2 Łukasz Budzyński za 

3 Katarzyna Ekwińska za 

4 Hieronim Gawelski za 

5 Piotr Izydorski za 

6 Iwona Kaczmarek za 

7 Magdalena Kleczewska za 

8 Paweł Krzyżostaniak za 

9 Beata Łakomy za 

10 Monika Nawrot  za 

11 Małgorzata Nyćkowiak za 

12 Andrzej Okupniak za 

13 Marek Samulczyk za 

14 Michał Szwacki za 

15 Bogdan Tarasiewicz za 

16 Karolina Wilczyńska- Kąkol za 

17 Artur Wiśniewski za 

18 Paweł Wolniewicz za 

19 Magdalena Wożniak za 

20 Elżbieta Zapłata-Szwedziak za 

21 Teresa Zygmanowska za 

 
Głosowało 21 radnych  
Za przyjęciem protokołu sesji nr XXXIII/2021 głosowało 21 radnych,   przeciw 0 radnych,   
wstrzymało się od głosu 0 radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
/zał nr 23/ - Głosowanie nad przyjęciem protokołu. 
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Ad. 13. Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zakończyła obrady o godz. 18:25 i 
zamknęła XXXIV sesję Rady Miasta Luboń.  

 

 
 
 

Załączniki: 
/zał nr 1/ – Porządek obrad. 
 
/zał nr 2/-Głosowanie w sprawie przyjęcia zmian w porządku obrad. 
 
/zał nr 3/ – Porządek obrad po zmianach/. Dodano pkt 6. 
 
/zał nr 4/ - UCHWAŁA NR XXXIV/269/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 15 lipca 2021 r. w 
sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Luboń 
w roku szkolnym 2021/2022. 
 
/zał nr 5/ - Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 6/ - UCHWAŁA NR XXXIV/270/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 15 lipca 2021 r. w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2021 rok. 
 
/zał nr 7/ - Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
 
/zał nr 8/ - UCHWAŁA NR XXXIV/270/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 15 lipca 2021 r. w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na 
lata 2021-2036. 
 
/zał nr 9/ - Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

 

/zał nr 10/ - UCHWAŁA NR XXXIV/272/2021 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 15 lipca 2021 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie od Krajowego Ośrodka Wsparcia 
Rolnictwa przez Miasto Luboń nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 7, położoną 
w Luboniu, przy ul. Nowiny. 
 
/zał nr 11/ - Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

 

/zał nr 12/ - STANOWISKO NR WO.0007.1.1.2021 RADY MIASTA LUBOŃ  
z dnia 15 lipca 2021 r.  w sprawie inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym. 
 
/zał nr 13/ - Głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

 
/Zał. nr 14/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Komunalnej. 
 
/Zał. nr 15/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Budżetu i Finansów. 
 
/Zał. nr 16/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Sfery Społecznej. 
 
/Zał. nr 17/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Organizacyjno-Prawnej. 
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/Zał. nr 18/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Ochrony Środowiska. 
 
/Zał. nr 19/ - Sprawozdanie kwartalne Komisji Rewizyjnej. 
 
/Zał. nr 20/ - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 
 
/Zał. nr 21/ - Sprawozdanie  Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
 
/Zał. nr 22/ - Realizacja planów wydatków niewygasających. 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 

 


